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Referat   
FNF Rogaland styremøte 
 

 
Dato: Tirsdag  kl. 15:00 –  17:15 

Sted: Ryfylke friluftsråd 

Til stede: 
Speiderne/NSF Vesterlen krets v. Ivar Nøttestad 
Speiderne/Rogaland KFUK-KFUM v. Ingvild Kjosavik 
NJFF Rogaland v. Ragnhild Ottesen 
Norsk Ornitologisk Forening (NOF) v. Øyvind Gjerde 
Stavanger Turistforening (STF) v. Anne Katrine Lycke  
Haugesund Turistforening (HT) v. Karl Andreas Knutsen 
Naturvernforbundet (NiR) v. Erik Thoring  

 Koordinator Emily Halvorsen 

 Koordinator Endre Hovland 
 
Saksliste 

45/21 Dagsorden 

- Erik hadde en orienteringssak om Grannesbekken til eventuelt. 

- Karl hadde en orienteringssak om 420kv linjer på Haugalandet til eventuelt. 

- Ivar melder avbud til styremøte 21. september. 

- Emily orienterte om at det vil være møte i Stavanger Faglige råd den 21. september før 
styremøte.  

- Årsmøtet blir lagt til sent januar – tidlig februar. Forslag om 28.-29. januar som førstevalg. 
Oppfølging: Styremedlemmene bes sjekke datoer til neste styremøte. 

- Erik foreslo Jelsa som sted for årsmøte. Dette gir mulighet for besøk til Norsk Stein sitt anlegg 
og befaring på område de ønsker å utvide til. Dette forslaget ble godt mottatt.  

Oppfølging: Styret og koordinatorer vil komme med alternativer til sted/lokale til neste 
styremøte. 

 
46/21 FNF-R sekretariat + FNF nasjonalt  

- Endre og Emily drar til Bodø etter styremøtet 21. september.  
- Endre orienterte om regional samling for Kysten med styrerepresentanter. Samlingen skal 

være på Herdla utenfor Bergen en gang mellom 17.-21. november.  
o Erik, Øyvind, Karl Andreas og Anne Katrine ytret ønske om å bli med. Det er ingen 

begrensning på antall styremedlemmer som kan delta.  
o Det er mulig å komme med ønsker for aktuelle tema. Ingen tema ble nevnt, men det 

kan fremdeles meldes inn til Endre. 
- Det ble delt ut buffer og t-skjorter til Friluftslivets uke. Endre har flere på kontoret ved 

behov. 
 

47/21 Folkemøtet/debattmøte – torsdag 2. september i Sandvedparken, Sandnes 

- Arbeidet med debattmøtet er i full gang.  

- Erik og Anne Katrine orienterte om befaring og sine tanker om hvordan området skal se ut.  

- Det gjenstår en god del arbeid med promotering. Oppfølging: Det settes inn annonse i de 
større lokalavisene i Sandnes, Gjesdal og Dalane i tillegg til Stavanger Aftenblad.  

https://www.facebook.com/events/278144510310354
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- Representanter fra alle organisasjonene i styret stiller som frivillige.  

- KFUK-KFUM speiderne ordner grilling.  

- Anne Katrine printer opp fysiske plakater som kan hentes på STF. 
 
48/21 Kraftsaker  

- Ulla Førre utbyggingen - revisjon av konsesjonsvilkår  
- Fristen for denne høringen er 1.12. Her holder NJFF tråden, mens STF og NiR bistår. 

Endre holdes orientert.  
Oppfølging: Styret følger opp denne saken ved neste styremøte (21. sep.). 
Erik snakker med Ryfylke vannområdekoordinator Jarle Lunde. 

- Ny transformatorstasjon på Tingbøskogen på Støleheia ved Krossberg 
- Styret mener første prioritet er å vurdere alternative plasseringer av 

transformatorstasjonen og linjene. 
- Oppfølging: Koordinatorer oppretter dialog med Stavanger kommune for å drøfte 

saken videre. Dette blir en viktig sak for Stavanger faglige råd 21. september. 
- Mjelkefossen kraftverk – Utbygging under behandling. 

- Oppfølging: Naturvernforbundet holder tråden og varsler om hva som skjer. 
- Offshore demonstrasjonsanlegg for flytende vindturbiner utenfor Karmøy. Høringsfrist 24.9. 

- Her kan anlegget muligens bli større enn ventet. Åpning i søknaden for opptil 4 
turbiner i tillegg til de opprinnelige 3 i opptil 20år. Dette virker som drift og ikke 
demonstrasjon. 
Oppfølging: Karl Andreas undersøker og melder tilbake om evt. Høringsforslag. 

- Utsira nord (Havvind) og Utsira II (Vindkraftverk) - Karl Andreas orienterte om Om Utsira 
nord. Kabling i land på Utsira og vider til Karmøy. Dette kan de to evt. nye turbinene på Utsira 
koble seg på.  
Konklusjon: Styret følger saken. 
Oppfølging: Karl Andreas følger opp Utsira kommune. 
 

49/21 Landbrukssaker inkl. nydyrking 
- Emily orienterte om nydyrkingssaker som Statsforvalteren har uttalt seg om i Time.  

Oppfølging: Emily sender disse som orienteringssak til NJFF, NOF og NiR.  
- Emily orienterte om en nydyrkings -klagesak (Sveinsvoll i Klepp kommune). Der 

Statsforvalteren svarte på en merkelig måte. Emily og Ståle Opedal behandlet saken i ferien 
og har sendt brev tilbake til Statsforvalteren og bedt om forklaring.  
Oppfølging: Styret avventer svar fra Statsforvalteren. 

 
50/21 Flere saker + o-saker 

- Haugesund turistforening kommer ikke med noen uttale til Haugesund overvannsplan. 
- Ingen av organisasjonene i styret har noen kommentar til planprogram av Eckoffs gate i 

Stavanger.  
Vedtak: Styret kommer ikke med uttalelse til planprogram. Avventer konkrete planforslag.  

- Disposisjonsplan for Fjøløy fort ble drøftet. Anne Katrine og Hans Olav fikk lufte sine 
erfaringer med område og Stavanger kommune. Her har det vært utfordringer.  
Oppfølging: Styret ber koordinator løfte tema frem for Stavanger faglige råd. Bruk Fjøløy som 
eksempel for å diskutere sambruk. Endre stiller spørsmål til kommunen om hva og hvem som 
skal bruke område? 

- Ryfylke Friluftsråd og STF har levert høringssvar til denne høringen. 
 

https://www.nve.no/konsesjon/konsesjonssaker/konsesjonssak/?id=8134&type=V-1
https://www.statnett.no/vare-prosjekter/region-sor/krossberg-transformatorstasjon/
https://www.nve.no/konsesjon/konsesjonssaker/konsesjonssak/?id=8288&type=V-1
https://www.nve.no/konsesjon/konsesjonssaker/konsesjonssak?id=224&type=A-1,A-6
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- Norsk Stein på Jelsa presser på for å få til et utvidet uttaksområde for stein. De har sendt inn 
høringsinnspill til revisjon av kommuneplanen i Suldal kommune.  

- Ryfylke Friluftsråd har kommet med høringsinnspill til samme kommuneplan. 
Styret stiller spørsmål ved behovet for en tørrdokk i Ryfylke. Det finnes allerede dokk 
i Ølen og andre steder.  

 
Oppfølging og konklusjon: Naturvernforbundet holder koordinator oppdatert. Dette blir 
antakelig en felles sak for FNF. 
Endre ber Suldal kommune om å være høringspart videre i prosessen. 

 
51/21 Eventuelt 

- Erik orienterte om åpning av Grannesbekken. Her stemte Sola kommune for 100 meter 
løsning over 130 meter. Saken ble ikke påklaget siden den ble behandlet mens det ble 
avviklet ferie. 
Emily orienterte om behandling i Sandnes kommune av detaljregulering for ny 
hovedvannledning. Statsforvalteren ber IVAR om MTA plan for kryssing av vannforekomster. 
Denne bør FNF be om å få på høring bla. grunnet Grannesbekken, også mange andre 
vassdrag inkl. Figgjo. 
Oppfølging: Koordinator kontakter IVAR med forespørsel   

- Karl Andreas orienterte om en ny 420kv høyspentlinje gjennom Strypeheia. Her har 
Haugesund turistforening uttalt seg. 

- Nå er vindturbinene montert på Gismarvik. Disse ble 80 meter høyere enn opprinnelig 
planlagt.  

- Karl Andreas orienterte om en konferanse i forbindelse med Energidagene arrangert av 
motvind.  

 
Vedlegg:  
FNF Rogaland, SVG, Haugalandet 

- Styre: 24. august, 21. september, 26. oktober og 30. november 
Merk: Møtene 21. september og 30. november starter ca. 16:15 like etter møte i FNF-Svg FR. 
Den 21. september må Endre og Emily dra kl. 17:15 for å rekke et fly til koordinatorsamling. 

- Haugalandet AU: Møter bestemmes ved behov 
- Faglig råd i Stavanger: 11 mai, 21. september, 30. november 

Kurt Idland som tar over etter Torgeir Esig Sørensen stiller kl. 15 til ‘bli-kjent-møte’ sammen 
med Aina.  

- Møte andre ifm. styremøter; Styreleder i Lyse – aktuelt tema kraftkrevende industri? Partiet 
Rødt. Senterpartiet. 
 

Koordinators andre møter, befaringer og fravær: 
- FNF nasjonale koordinator allmøter – normalt hver tirsdag fra kl. 12:30 
- Rogaland fylkeskommune – regionalplan Jæren og Søre Ryfylke – møte i arbeidsgruppe – 7. 

september – koordinatorer og Erik deltar. 
- Rogaland fylkeskommune – Vannforvaltningsplanen – oppfølging av høringsinnspill 31. 

august på Teams – koordinatorer, NJFF og Ryfylke friluftsråd deltar. 
- FNF koordinator samling – Bodø, 21. – 24. september – Endre og Emily deltar 
- Koordinatorsamling med styrer – region Kysten, på Herdla i Vestland 17.-21.  november 
- Friluftslivssamling med Miljødirektoratet – Trondheim, 9. november 
- Koordinatorers julebord etter friluftslivssamling – Trondheim, 9. november 

 
Kommende seminarer/konferanser/arrangement - listen m. koblinger legges ut på FNF-
nett.no/Rogaland og/eller https://fnf-nett.no/laer-mer/ : 
 

- Vannressursseminar om restaurering – nettmøte i september 
- Forskning i Friluft konferanse, Hamar, 2. – 3. desember 2021* 

*Koordinator planlegger å delta 

https://fnf-nett.no/laer-mer/

